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ZAPISNIK 

SA 11. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 30. travnja 2024. (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Aleksandra Lovrić, predsjednica VMO  
- Stjepan Keleković, zamjenik predsjednice VMO 
- Vedran Brozović, član VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Đulijana Desanti, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, članica VMO   
 
Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice VMO Podmurvice održane 19  ožujka 2024. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Aleksandra Lovrić i predložila sljedeći dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2025. godinu 
2. Ostatak sredstava komunalnih prioriteta za 2023. godinu 
3. Sportsku susreti mjesnih odbora povodom Dana sv. Vida 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
AD – 1  
Temeljem poziva građanima, ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih objekata i 
udrugama građana da se u sjedištima mjesnih odbora zaprimaju prijedlozi za uređenje i 
održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2025. godinu Vijeću MO 
Podmurvice pristigli su zahtjevi i prijedlozi. Temeljem pristiglih prijedloga građana i prijedloga 
vijećnika MO Podmurvice sastavljena je lista Prijedloga prioriteta za 2025. godinu koja se predaje 
nadležnom Komunalnom sustavu na daljnju obradu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Na temelju prijedloga izradit će se program i 
utvrditi prioritete za 2025. godinu koji će po njihovom usvajanju na Gradskom vijeću 



činiti sastavni dio Plana raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture.  

 
AD – 2  
Rijeka plus izvijestila je da nakon izvedenih predviđenih zahvata po komunalnim prioritetima iz 2023. 
godine Mjesnog odbora Podmurvice te rezervacije sredstava za radove koji će se izvršiti nakon 
završetka radova Aglomeracije, preostao je iznos od 8.051,21 eura. Nakon rasprave  jednoglasno je 
odlučeno da se sredstva u iznosu od 8.051,21 euro preusmjere na sanaciju kolnika u Vukovarskoj 
ulici, jer su oštećenja prometnice prioritetnija. Zahvatom bi se obuhvatila dionica prometnice 
Vukovarske ulice od raskršća sa Ulicom Franje Čandeka prema Salezijanskoj gimnaziji, Vukovarska 
kbr. 64 te nadalje potrebni dijelovi kolnika prema i kod Vukovarska kbr. 65 o čemu će se dogovoriti 
na terenskom sastanku. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Sredstva u iznosu od 8.051,21 eura sa PDV-om  
preusmjerit će se na sanaciju kolnika u Vukovarskoj ulici prema potrebama i dogovoru 
na terenu. 

 
AD – 3  
Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu, Odsjek za mjesnu 
samoupravu, organizira sportske susrete mjesnih odbora, a povodom obilježavanja blagdana Dana 
Svetog Vida – zaštitnika našeg grada. Predviđen termin odvijanja sportskih igra je 02. lipanj 2024. 
(nedjelja) od 9 sati, na sportskim terenima ŠD Zamet i BK Zamet, Obitelji Sušanj 2, gdje će se održati 
discipline: kartanje, boćanje i potezanje konopa. Mjesni odbor Podmurvice sudjelovat će sa ekipom 
kartaša i boćara. Koordinator je Aleksandra Lovrić.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 

AD – 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 4 – 1  
Stanari zgrade u Ulici Vlatke Babić kbr. 2 podnijeli su zahtjev za sanaciju nogostupa ispred ulaza u 
zgradu i orezivanje zelene površine te uklanjanja stabala ladonje. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Komunalnom sustavu i Rijeka 
plus. 
 

AD – 4 – 2 
Stanari zgrade u Ulici Franja Mladenića kbr. 6b podnijeli su zahtjev za uređenje zelene površine sa 
južne strane zgrade u uklanjanje zelene nepoželjne vegetacije. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, poslati zahtjev Komunalnom sustavu. 
 

AD – 4 – 3  
Zaprimljen je zahtjev da se u Vukovarskoj ulici kod trgovačkog centra Plodine postave usporivači brzine 
i nadzorne kamere za mjerenje brzine. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Komunalnom sustavu i Policijskoj 
upravi PGŽ. 
 

AD – 5 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Gradonačelnik Grada Rijeke i predsjednik UABA Grada Rijeka poslali su poziv na Svečanost povodom 
obilježavanja 3. svibnja – Dana oslobođenja Rijeke od fašizma. Svečanost će se održati u petak, 03. 
svibnja 2024. godine s početkom u 12 sati u Gradskoj vijećnici Grada Rijeke, Korzo 16, prizemlje. 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Svečanosti će se odazvati Aleksandra Lovrić, 
predsjednica Vijeća MO Podmurvice. 

 
AD – 3 – 2  
Za subotu, 11. svibanj o.g. planira se nova vođena edukativna šetnja u suradnji sa prof Theodorom de 
Canziani, a planirana ruta je od Strossmayerove ulice prema Brajdici, Veslačkom klubu Jadran, a 
završava se u Portu Baroš. Šetnja počinje u 10 sati. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 

Sjednica je završila u 19 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 

 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                               Predsjednica Vijeća MO:    

                                 
                                                     
                           Đulijana Desanti                                                                 Aleksandra Lovrić 


